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Dag RPL

Het antwoord op vraag twee is wel juist: 163 miljoen is het totale aantal dat door het LCH is besteld sinds de start. Dat is dus

meer dan wat er in onze rapportage staat, die aangeeft wat er momenteel in bestelling is. Daar zijn bij dit getal dus alle

producten die in de pijplijn, in voorraad, afgekeurd en uitgeleverd bij in zitten.

Voor vraag drie heb je helemaal gelijk. Dit keer ook van mij een fout in het doorzetten, door te snel de aangeleverde cijfers te

accepteren zonder door te rekenen.

Bij vraag drie, moet het aantal FFP maskers en chirurgische maskers omgedraaid worden.

Ook bullit twee en drie moeten worden omgedraaid, om de rationale kloppend te maken.

Overigens is er toch een verkeerde optelling gemaakt bij de FFP maskers (een de rijen van levering was niet meegenomen, die

voor chirurgische maskers op 0 stond), waardoor daar sprake is van een onderschatting (met deze rationale)

“Bij het LCH zijn op dit moment, volgens de stand van 2 juni, 6.5 miljoenFFP mondmaskers op voorraad en5.8 mln.
chirurgische mondmaskers.

“Daarbovenop komen deze week nog meer dan 23 mln. chirurgische maskers en 2.4 mln. FFP2 mondmaskers aan in

Nederland.

“Hiermee kan het LCH de huidige vraag. die op dit moment via de portal (waarin alle partijen kunnen bestellen) bekend is,

aan voor 19.5 week als het gaat om FFP maskers en voor 10weken als het gaat om chirurgische maskers.

Als de voor deze week bevestigde leveringen niet worden meegenomen, maar alleen naar de voorraad die al in Nederland is

kijkt, dan moet de betreffende bullit als volgt worden:

Y/Met deze voorraad kan het LCH de huidige vraag, die op dit moment via de portal (waarin alle partijen kunnen bestellen)

bekend is, aan voor14 weken als het gaat om FFP maskers en voor2 weken als het gaat om chirurgische maskers.

Alleen meenemen van wat al in Nederland is en niet wat aankomt 23 miljoen chirurgische maskers zorgt voor een lage voorraad

stand wat niet geheel terecht is gezien de geplande instroom.

Het wel meenemen van de instroom is een risico, vooral, maar niet uitsluitend voor de FFP maskers, er is immers sprake van

een behoorlijk afkeur percentage waar in de aantallen die binnenkomen nog geen rekening mee is gehouden.

Met vriendelijke groet,
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Mi niet allemaal correct

5.1.2i Concept Klopt dat wel? Met de rapportage van vandaag kom ik niet tot dat aantal.

5.1.21 Concept Dat kan niet met de voorraad. Mogelijk wel als je de nieuwe toevoer van

de komende dagen meetelt. Svp kijken of dit dan het aantal weken is. Betekent dat je de bullits 2 en 3 bij vraag 3 moet

omdraaten?!
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De genoemde cijfers in de vragen kloppen.
Het deze getallen vandaag aangeleverd in overleg metIEEE ic sinds kort verantwoordelijk is voor de

data kwaliteit).
Met vriendelijke groet,
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Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Parnassusplein 5 | 2511 VX| Den Haag
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Onderwerp: FW: Plenaire debat 4 juni - uitvraag spreeklijn en Q&A's

Goedenavond

In de bijlage 3 Q&As aangeleverd uitgevraagd voor het debat van woensdag.
Deadline voor ons om aan te leveren is morgenochtend om 10:00 uur. Lukt het jouw om voor die tijd naar de Q&As te kijken.
Pas na akkoord van jou enBE: ik de vragen doorzetten naar PG.
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Onderwerp: Plenaire debat 4 juni - uitvraag spreeklijn en Q&A's

Beste allen,

Vanmorgen kregen we een uitvraag voor Q&A's voor Martin van Rijn en een vraag van Hugo voor een spreeklijn. Verder is nog

niet duidelijk of er een persconferentie komt morgen, zo ja dan volgt daarvoor nog een aparte uitvraag. Verder aan alleen de

vraag om aanPeaan te geven of je live aanwezig bent in de Apollozaal tijdens het debat donderdag, dit om te

borgen dat er voldoende ruimte is zodat iedereen veilig kan werken.

5.1.2i Concept

Enkele van deze Q&A's hebben we al eerder van jullie ontvangen (in de bijlage onze laatste versies), in dat geval volstaat

natuurlijk een actualisatie, maar wel graag aanleveren in een los document

Verder wil Hugo graag een spreeklijn voor kwetsbare groepen over de routekaart (feitelijke
stappen), en qua toonzetting nadruk op wat er allemaal wel kan. Lukt het om deze spreeklijn woensdag 14:00 bij de fie

an te leveren?

Alvast dank, en schroom niet als er vragen zijn.

SR


